

ថ្ងៃទី ១៨ ខែ មេសា ឆ្នាំ ២០២៤

ជូនចំពោះ ក្រុមគ្រួសាររបស់ក្រសួងអប់រំនៃទីក្រុងហ្សឺណែវដែលហ្ស៊ី៖

ការបញ្ចប់ការសិក្សាជិតមកដល់ហើយ! ហើយខណៈពេលដែលយើងដឹងថា សិស្សឆ្នាំទីបួនរបស់យើងខិតខំបញ្ចប់កាតព្វកិច្ចវិទ្យាល័យរបស់ពួកគេ និងត្រៀមខ្លួនសម្រាប់ការប្រារព្ធពិធីដ៏សំខាន់របស់ពួកគេ យើងក៏ចង់ផ្ញើតុលាការដើម្បីរំលឹកដល់សិស្សវិទ្យាល័យ និងក្រុមគ្រួសាររបស់ពួកគេថា ការឆាប់ចាប់ផ្តើមការត្រៀមខ្លួនសម្រាប់ការបញ្ចប់ការសិក្សាគឺប្រសើរជាងការរង់ចាំ។

ឥឡូវនេះគឺជាឱកាសដ៏ល្អដើម្បីពិនិត្យមើលការរីកចម្រើនរបស់កូនលោកអ្នកទៅកាន់ការបញ្ចប់ការសិក្សា ទោះជាពួកគេមានអាយុប៉ុន្មានក៏ដោយ! [ខិត្តប័ណ្ណ "អ្វីដែលគ្រួសារអាចធ្វើ"](#) នេះ: [This "What Families Can Do" flyer](#) ពន្យល់ពីវិធីសំខាន់ៗមួយចំនួន ដែលលោកអ្នកអាចជួយដល់ផ្លូវទៅកាន់ភាពជោគជ័យនៃការបញ្ចប់ការសិក្សារបស់កូនលោកអ្នក។

ជាពិសេសសម្រាប់ឪពុកម្តាយរបស់សិស្សវិទ្យាល័យ៖

1. ប្រើ [បញ្ជីផ្ទៀងផ្ទាត់សម្រាប់ការបញ្ចប់ការសិក្សា Graduation Checklist](#) នេះ ដើម្បីធ្វើយ៉ាងណាឱ្យត្រូវតាមតម្រូវការ និង/ឬ ត្រូវតាមអ្វីៗដែលត្រូវការ។
2. ពិនិត្យមើលការណែនាំតាមជំហាន ដើម្បីចូលទៅកាន់ស្ថានភាពបញ្ចប់ការសិក្សារបស់សិស្ស ដែលអាចឃើញ [នៅទីនេះ](#): ដើម្បីទាញយករបាយការណ៍ និងមើលព័ត៌មានលម្អិតអំពីការសិក្សារបស់កូនលោកអ្នក។
3. រាប់ចំនួនក្រេឌីត។ ប្រសិនបើលោកអ្នកសម្គាល់ឃើញថា កូនរបស់លោកអ្នកមិនមានអ្វីៗតាមតម្រូវការសូមណាត់ពេលជួបប្រជុំជាមួយសាលារបស់ពួកគេ ដើម្បីពិភាក្សាអំពីផែនការ។
4. ត្រូវប្រាកដថា មុខវិជ្ជាសិក្សា និងកម្មវិធីរបស់កូនលោកអ្នកស្របតាម [ផ្លូវទៅកាន់ការបញ្ចប់ការសិក្សាមួយក្នុងចំណោមផ្លូវទៅកាន់ការបញ្ចប់ការសិក្សាជាច្រើន Pathways to Graduation](#)។ កែតម្រូវតាមការចាំបាច់ ដោយមានជំនួយពីគ្រូ និងអ្នកផ្តល់ឱវាទនៅសាលា។

ជាការសំខាន់ដែលត្រូវចាំថា ខណៈពេលដែលការបញ្ចប់ការសិក្សាគឺជាព្រឹត្តិការណ៍ដ៏សំខាន់ និងជាអ្វីដែលត្រូវអបអរសាទរ វាក៏ជាស្ថានទៅកាន់អ្វីៗដែលគួរឱ្យរំភើបជាច្រើនទៀត ដូចជា មហាវិទ្យាល័យ ឬអាជីព។ កាលពីខែមុន យើងបានចែករំលែកព័ត៌មានបន្ថែមអំពី [កម្មវិធីត្រៀមខ្លួនសម្រាប់អាជីពផ្សេងៗ Career Preparation Programs](#) ដែលក្រសួងអប់រំផ្តល់ឱ្យ ដើម្បីជួយសិស្សត្រៀមខ្លួនសម្រាប់ជីវិតក្រោយពេលរៀនចប់ពីវិទ្យាល័យ។ ខ្ញុំសូមជំរុញលោកអ្នកឱ្យស្វែងយល់បន្ថែមអំពីកម្មវិធីទាំងនេះ និងកម្មវិធីជាច្រើនទៀត ដោយចូលទៅកាន់ [គេហ](#)

ទំព័រ ត្រៀមខ្លួនសម្រាប់ការសិក្សាផ្សេងៗក្រោយពេលរៀនចប់ពីវិទ្យាល័យ [Postsecondary Readiness website](#) របស់យើង។

កម្មវិធីមួយដែលខ្ញុំចង់ប្រកាសជាពិសេសនៅថ្ងៃនេះគឺ Career Connected Learning PHL (C2L-PHL)។ គំនិតផ្តួចផ្តើមកិច្ចការនេះគឺក្នុងភាពជាដៃគូរវាង ការិយាល័យផ្នែកកុមារ និងក្រុមគ្រួសាររបស់ទីក្រុងហ្វីឡាដេលហ្វា (City of Philadelphia Office of Children and Families) និង Philadelphia Works និងបង្កើនបរិមាណ និងគុណភាពនៃសកម្មភាពរៀនសូត្រអំពីការងារសម្រាប់សិស្សានុសិស្សទូទាំងទីក្រុង ពង្រីកឱកាសសម្រាប់យុវវ័យក្នុងទីក្រុងហ្វីឡាដេលហ្វាឱ្យសម្រេចបាននូវជោគជ័យក្នុងអាជីព ក្រោយពេលរៀនចប់ពីវិទ្យាល័យ។ តាមរយៈនៃកម្មវិធី C2L-PHL យុវវ័យរាប់ពាន់នាក់នឹងមានសិទ្ធិចូលរួមក្នុងកម្មសិក្សាដើមដល់ចុងឆ្នាំធ្វើការផ្ទាល់ជាមួយអ្នកមានបទពិសោធន៍ ការស្វែងយល់ពីអាជីព និងការពន្យល់ណែនាំពីអ្នកមានចំណេះដឹង ការហ្វឹកហ្វឺនវិជ្ជាជីវៈ និងការរួមការងារជាមួយអ្នកមានបទពិសោធន៍។ លិខិតដាក់ពាក្យឡូរនេះបើកហើយ – លោកអ្នកអាចស្វែងយល់បន្ថែម និងដាក់ពាក្យតាមរយៈគេហទំព័រ phila.gov/c2lphl។

យើងនៅតែជាដៃគូរបស់លោកអ្នក ដើម្បីជោគជ័យរបស់កូនលោកអ្នក! សូមអរគុណចំពោះការជឿជាក់លើយើងខ្ញុំក្នុងការត្រៀមសិស្សទាំងអស់ឱ្យស្រមៃ និងសម្រេចបាននូវអនាគតដែលពួកគេប្រាថ្នា!

ដោយសេចក្តីស្មោះស្ម័គ្រ

Jermaine Dawson, Ed.D.
អគ្គនាយករងផ្នែកសេវាកម្មសិក្សា
ក្រសួងអប់រំនៃទីក្រុងហ្វីឡាដេលហ្វា